



Referat fra styremøte

Møtetid:	15.01.2025, kl. 19:00
Møtested:	Parkveien 24, 2500 Tynset
Møteleder:	Stein Grue
Deltakere:	Stein Grue Bjørn Grue Odd Olav Olsbakk Roger Bjørke Audun L. Kregnes Norvald Aas Solvang Omar Trøen Jan Røger Olsson Jeanett Knutsen Ola Johnsgård
Møtereferent:	Jeanett Knutsen

Sakliste:

1. Ref. fra ledermøte
2. Prøvelederkurs i mars (Gardermoen?)
3. Løshundregler
4. Prøveavgifter i vår egen klubb
5. Forslag til nye statutter/ uttaksregler
6. Forespørsel fra forbundet om å arrangere fremtidige arrangement
7. Klubbjakke og premier
8. Evtuelt

Saksnr.	Sakstittel	Sakseier
25.01	Referat fra ledermøte Stein refererer til ledermøte som var forrige uke. I forhold til saken om medlemsbladet, ønsker vi at medlemsbladet digitaliseres.	
25.02	Prøvelederkurs i mars Styret ønsker ikke å sende noen til å delta på dette, da det er mange i klubben som allerede har dette kurset.	
25.03	Løshundregler Det ble diskutert rundt løshundreglene, og hvorvidt vi mener det er riktig å utsette de eller ikke.	
25.04	Prøveavgifter i vår egen klubb Diskuterte prøveavgiftene. Vi forslår: <ul style="list-style-type: none">- å øke prøveavgiften på bandhund til 1400 kroner.- å beholde prøveavgiften på løshund på 1400 kroner.- at hundefører betaler kjøregodtgjørelse til dommer, 20 kr/mil.- å øke prøveavgiften på samlet prøver til 1500 kroner.	

	<p>- å øke prøvehonoraret til bandhunddommere til 600 kroner.</p> <p>Disse forslagene legges frem på årsmøtet.</p>	Stein Grue
25.05	<p>Forslag til nye statutter/ uttaksregler til NM</p> <p>Løshundkomitèen ønsker å fortsette med klubbmesterskapet slik det er i dag, og foreslår også å kjøre uttaksprøve søndag samme helg som klubbmesterskapet. Dersom hunden er kvalifisert til å gå Klubbmesterskapet blir den prøven tellende som uttaksprøva. Komitèen ønsker å sette et tak på åtte hunder på uttaksprøva. Styret vedtar dette. Dette må publiseres som egen sak på hjemmesiden, før prøvesesong -26. Der må også øvrige krav spesifiseres.</p>	Roger Bjørke
25.06	<p>Forespørsel fra forbundet om å arrangere fremtidige arrangement</p> <p>Løshundkomiteen diskuterer dette videre.</p>	Roger Bjørke
25.07	<p>Klubbjakke og premier</p> <p>Vi diskuterer ulike merker. Vi blir enige om å undersøke Devold. Bjørn tar ansvar for dette.</p> <p>Martin har kontakt med ny leverandør av premiene og har ansvar for å purre på, slik at vi får de til premieutdelingen i februar.</p>	Bjørn Grue Martin T. Krog
25.08	<p>Eventuelt</p> <p>Forslag om ny løshunddommer: Martin Kristiansen.</p>	